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Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy.  

 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy odbyło się 12 kwietnia 2021r. W związku z wprowadzonymi 

ograniczeniami rozprzestrzeniania koronawirusa na wspólnym posiedzeniu komisji Radni w sposób 

elektroniczny poprzez umieszczenie w aplikacji e sesja zapoznali się z sprawozdaniami: Komendanta 

Powiatowego Policji w Gostyniu na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Piaski w roku 2020, Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu na temat bezpieczeństwa 

pożarowego w roku 2020, Sprawozdaniem delegatów Powiatowych Izb Rolniczych z działalności Izb 

w roku 2020, sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Piaski z organizacjami 

pozarządowymi oraz  podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za rok 2020, podsumowaniem AKCJA ZIMA za rok 2020-2021, oceną 

stanu dróg oraz ich oznakowanie, realizacją Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Piaski za rok 2020 i Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Piaski za 2020 rok. Wszystkie sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. W dalszej części 

posiedzenia Radni opiniowali projekty uchwał podejmowane na dzisiejszej sesji. Między innymi ustalili 

wysokość  dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Piaski oraz wpisu do 

rejestru żłobków.  Sekretarz poinformował, że Sołtysi z Gminy Piaski otrzymają SIMS, czyli możliwość 

informowania mieszkańców wsi np. o podatku, przedstawił informację na temat składanych wniosków/ 

pozyskania środków przez samorząd Gminy Piaski, jednostki organizacyjne, jednostki budżetowe i 

podmioty współpracujące. Informatyk Urzędu przedstawił aplikację mobilną „Kiedy śmieci”  

przypominającą o odbiorze odpadów, z pełnym harmonogramem, zasadach segregacji a także działania 

PSZOK. Omawiano sprawy dotyczące remontów dróg, przycinania drzew, nasadzaniu roślin na rynku, 

bałaganie na terenie starego wysypiska a także  składowiska odpadów, które miało powstać w 

miejscowości Drzęczewo.  

    
 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bernard Dorsz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


